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Referat af skolebestyrelsesmøde den 28. november 2019 kl. 17.15. -19.00. 

1. Meddelelse 

a) Formand 

- Peter er blevet interviewet af en forskningsmedarbejder, 

om hans oplevelse af effekten af de nationale tests.  

- Status på infotavlen ved krydset ved købmanden. Der 

mangler stadigt nogle donationer, for at nå helt i mål med 

beløbet på 170.000 kr.  

Skolebestyrelsen er ikke stemt for at støtte med en dona-

tion, da skolens økonomi er presset, hvorfor det ikke vil 

være et rimeligt, at der ikke doneres et beløb, når der ge-

nerelt spares alle steder. 

 

b) Skoleleder  

                    -    6.a. har vundet innovationskonkurrencen for samtlige 6 klasser  

                          i kommunen hvilket er fantastisk flot. 

- Det kommunale budget for 2020 – 24 er vedtaget. Der er 

      ikke ændret i det fremsendte budgetudkast, som var til  

       høring på bestyrelsesmødet i oktober. 

- pigerne i 6.a. har spurgt om lov til at lave en ” Minecraft 

klub ” efter skoletid hver torsdag. De har selv udarbejdet 

regelsæt. Ledelsen bakker op om tiltaget. 

 

c)   SFO 

- Info-møde for kommende skolestartere var meget positivt. 

14 børn var repræsenteret. Alle forældre virker afklaret om 

overgangen til før-skole-gruppen. 

- Ansættelse af ny overgangspædagog i skattekisten. Ved-

kommende ansættes fra 1. januar 

- Status på skoleindskrivningen. Det ser ud til at der kom-

mer ca. 19 – 20 børn i kommende BH. Kl. 

d) Personale 

- Aula opstart – det har været rimeligt problemfrit, men der 

er behov for, at det finder et naturligt leje, da der i starten 

var en del frustrationer over, hvorledes klasseteamet 
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kunne sikre delingen og arkivering af nødvendig informa-

tion og følsomme beskeder 

- Juleklippedag i morgen – alle glæder sig 

- SFO god stemning pt. børnene vælger selv om de er ude 

eller inde. Inde-ordningen har været meget populær i det 

våde efterår. 

- Juleværksteder og juleaktiviteter er påbegyndt. 

e) Elever 

- Er ikke med til mødet. 

 

2. Børne- og unge politikken (se tidligere udsendte slides fra Dialogmødet) 

Peter og Bente deltog på Dialogmødet 

Drøftelse af emner om forældrenes betydning og inddragelse i skolens liv 

 

Oplægsholderen på dialogmødet Jens Andersen, er booket til møde i det 

forpligtende samarbejde i oktober 2020. Det vil sikkert blive med foræl-

dredeltagelse, da hans oplæg er målrettet både personale og forældre. 

 

Bestyrelsen vil afvente resultatet af den netop afviklede forældretilfreds-

hedsundersøgelse, for at vurdere om der er behov for evt. tilpasning af 

principperne omkring øget forældreinddragelse og trivselstiltag i klas-

serne.  

Det kunne være spændende at få klarlagt, hvad er det der kendetegner 

klasser med et god forældreopbakning og initiativer, for at kunne sprede 

det ud på flere klasser. 

Der har været enkelte forældrehenvendelser i forhold til 1. skoledag og 

det at starte i skole, hvor man var skuffede over der ikke blev gjort mere 

ud af det. 

Kontoret udarbejder en folder som en guide til forældrene og ”velkom-

men til Lilleåskolen” 

Bestyrelsen drøftede muligheden af spørgeskema til de forældre der 

havde skolestartere sidste år, for at få input til nye tiltag. 

Vi afventer forældretilfredshedsundersøgelsen for evt. yderligere tiltag. 

 

3. status på skoleindskrivning 

se under informationer. 

 

4. Status/erfaringer med AULA indtil nu. 

Der har ikke været nogen forældrehenvendelser om brugen af AULA, så 

det er meget positivt. 

Der er internt på skolen problemer med personalets samlede overblik 

over reservationer, fravær m.v. Aula arbejder dog stadig på forbedringer. 

 

5. Elevernes forsøgsordning med mobilregler. 
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Der bliver i morgen fredag offentliggjort de nye forsøgsregler om mobil-

brug. 

Elevrådet har selv udarbejdet de nye regler. Eleverne må i forsøgsperio-

den kun bruge  

 mobiltelefoner mandag og fredag i frugtfrikvarteret. Tirsdag, onsdag og 

torsdag er der ikke telefonbrug. 

 

 

 

6. Status på forældrebanken 

Der er indtil nu ikke den store tilbagemelding og interesse for tiltaget. Vi 

prøver at give det et boost med ny henvendelse til forældrene. 

 

 

7. evt. 

 

- Vicki har haft en forældreforespørgsel, om kostpolitikken 

efterleves 100% i SFO.  

En forældre har oplevet, at der få gange bliver serveret en 

mindre sund ret til eftermiddagsmad i SFO.  

Knud undersøger om der er noget der bør strammes op 

på. 


